
 

Voel skole 

Kommende møder: 20/5, 18/6  

Dagsorden  
Skolebestyrelsesmøde d. 25/4. 2019. kl. 19.00-22.00 

 Aktuelt:

  

Referat: 

Pkt. 1 

19.00-19.45 

Meddelelser 

Fra ledelsen: 

• Budget 2019 og skoleåret 

19/20 

• Timefordelingsplan- hvilke 

timer på hvilke årgange 

næste skoleår. 

• Nedsat undervisningstid, 

jf. ny folkeskoleaftale 

- Indskoling 2 t 15 min 

- Mellemtrin op til 2 t 

Fra formanden: 

• Orientering fra 

dialogmøde 

 

Fra undervisning/fritidsdel: 

 

Øvrige meddelelser: 

 

 HR orienterer om skolens økonomi – gennemgår 

budgettet for 2018-2019 samt 2019-2020. 

Budgettet godkendes! 

HR orienterer om timefordelingsplan. Voel skole følger 

det vejledende timetal fra uvm (plan for timetal for 

fagene i folkeskolen) 

Planen godkendes! 

Ny skoleaftale. Indskolingen skal planlægge med 2 timer 

og 15 min mindre til næste skoleår. Voel skole har i 

indeværende skoleår haft et nedsat timetal, så det får 

ikke den store betydning. 

Mellemtrinnet kan man søge om nedsat timetal. I år har 

vi haft et nedsat timetal som gør, at der er flere 2-

voksen timer. Det vil vi gerne fortsætte med næste 

skoleår. 

Skolebestyrelsen godkender 

Dialogmøde på Bryrup skole: 

Karen orienterer. Udvalgsmålet blev diskuteret – 

hvordan bliver der frigjort mere tid. Der blev diskuteret 

elevplaner, MeeBook mm. 

Undervisningsdel: 

Indskolingen har arbejdet med musical – med succes! 

Der arbejdes med elevplaner og national test samt 

andre test. Der bliver arrangeret aktiviteter mht at 

3.klasser skal på mellemtrinnet. 

   



 
SFO: der er kommet kyllinger, vi får snart gedekid. Der 

skal arbejdes med hvilken profil den kommende stilling i 

SFO’en. Der er udedag om torsdagen fremover. Vi siger 

snart farvel til en studerende. 

 

 

 

Pkt. 4 

19.45-20.00 

 

Fællesmødet Langsø og Resenbro 

• Opfølgning på 

fællesbestyrelsesmødet. 

Hvad var udbyttet? 

• Opfølgning på mødet 

mellem Langsø, Resenbro 

og Voel (ny 

samarbejdsaftale).  

Fællesbestyrelsesmødet: Der var mange 

spændende samtaler der kom omkring mange 

områder. Skal hele skolebestyrelsen deltage 

fremover eller skal det kun være 

repræsentanter som mødes?  

Overgang til Langsø – det var en god 

diskussion. Der kom mange gode forslag. Det 

var også gældende for før-skole-start. 

Den nye samarbejdsaftale bliver sendt ud 

snarest. 

20.00-20.15 Kagepause med resterende fotos  

Pkt. 6 

20.15- 20.45 

Revision af principper 

• Princip for 

forældremøder. 

Tilbagemelding fra 

lærermøde og spørgsmål 

til bestyrelsen. 

Der vil gerne sættes mere tid af til dialog – 

personalet efterspørger en mere konkret mål 

for den dialog. Hvilket indhold ønsker 

forældrene? Klasseteamet vil også gerne, i god 

tid, sende en invitation ud hvor der spørges til, 

om forældrene har et punkt de gerne vil 

drøfte. 

Forskellige forslag/måder drøftes. 

Skolebestyrelsen arbejder/drøfter videre på et 

kommende møde. Der indhentes forskelligt 

materiale. 

 

20.45 -21.35 Videre arbejde med overgange 

• Fra indskoling til 

mellemtrin? 

HR orienterer om arbejdet. Der har været flere 

tiltag – fx generalprøve på 

projektugefremlæggelserne. Med til 

morgensamlinger og fordybelsesdage mm. 



 

 
Kage: Randi 

Hvordan håndterer vi den faglige overgang – 

gør vi det sammen – eller arbejder indskoling 

meget forskelligt fra mellemtrin. 

Hvordan bliver gruppearbejdet i indskolingen 

og på mellemtrinnet faciliteret – der kan til 

tider opstå problemer på mellemtrinnet. 

Det er ikke kun et stort spring for børn at gå 

fra indskoling til mellemtrin – det er det også 

på mellemtrinnet. 

Arbejdet munder ud i, at der bliver udarbejdet 

et årshjul som indeholder alle tiltage. 

Pkt. 5 

21.35-21.50 

Evt.: 

 

Vi er begyndt på at bruge den kommunale 

facebook side. Regler for brugen af denne 

diskuteres.  

Forældrene skal informeres om GDPR 

reglerne.  

Pkt. 6 

21.50-22.00 

Godkendelse af referat  

 


